

化学品原料储存仓



胶水生产设备

生产设备 生产设备



原料储存:4000吨;胶水生产设备:4套;高速搅拌机:8台;涂布线:20条;多功能分切复卷机:35台

胶带产能:1亿平方米/月;胶水产能:3200吨/月





PET无声胶带(撕膜胶带)是以经过特殊处理PET薄膜为基材涂覆特制压敏胶水制作而成;无声胶带拉开是没有噪音,不会产生阻力,又称为无声排废胶带、偏光片撕膜胶带、剥离胶带、揭膜胶带、贴附胶带

LCD剥离胶带、TFT-LCD偏光片剥离胶带、POL胶带。

SILENT TAPE PRODUCT INTRODUCTION:

It is made of PET films with special treatment and coated with special pressure-sensitive glue. The silent tape is opened without noise and no resistance when using. It is also called silent waste discharge tape, polarizer tear film tape, release tape, film peel tape, attach tape, LCD peel tape, TFT-LCD polarizer peel tape, POL tape



BOPP无声胶带(撕膜胶带)是以经过特殊处理的BOPP薄膜为基材涂覆特制压敏胶水制作而成;无声胶带拉开是没有噪音,不会产生阻力,又称为无声排废胶带、偏光片撕膜胶带、剥离胶带、揭膜胶带、贴附胶带

LCD剥离胶带、TFT-LCD偏光片剥离胶带、POL胶带。

SILENT TAPE PRODUCT INTRODUCTION:

It is made of BOPP films with special treatment and coated with special pressure-sensitive glue. The silent tape is opened without noise and no resistance when using. It is also called silent waste discharge tape, polarizer tear film tape, release tape, film peel tape,

attach tape, LCD peel tape, TFT-LCD polarizer peel tape, POL tape



环保水性上光膜以BOPP和PET膜为基材,基材分别为:光膜和哑膜。采用环保水性胶粘剂与基材复合制作而成,适用于各类不干胶标签、印刷产品复合。起到对产品的长久性保护,使用及增加其光泽美观。产品长度常规有1000米,2000米,3000米,最长可以做到6000米,减少换卷频率提升生产效率,节省成本。

Environmental protection water-based glazing film with BOPP and PET film as the substrate, the substrate are respectively: light film and dumb film. Made of environmentally friendly water-based adhesive and substrate, it is suitable for all kinds of self-adhesive labels and printing products. Play a long-term protection of the product, use and increase its luster and beauty. The product length is usually 1000 meters, 2000 meters, 3000 meters, and the longest can be 6000 meters, reducing the frequency of coil change to improve production efficiency and save costs.

>>> 企业责任 Corporate responsibility



RTO余气氧化燃烧系统

遵守法律法规 防治环境污染 落实环境责任

- ▶喷淋活性炭吸附系统
- ▶RTO余气氧化燃烧系统